
Zápis z jednání školské rady 21.5 2018 
 
Přítomni: 
p. Střelec, p. Heřmánková, p. Boháčková, p. Lekovski, p. Černá, p. Kosová,p. Řepa 
 
1. 
Tři studentky z ČVUT se rozhodly zpracovávat své závěrečné práce na naší ZŠ. Díky tomu se 
do naší ZŠ dostanou i vedoucí diplomových prací. 14.6 navštíví ZŠ děkan ČVUT FEL. Škola by 
se do budoucna mohla stát fakultní školou ČVUT. 
 
2. 
 P. Boháčková vytvořila tým pro rozvoj vědeckého centra. V rámci tohoto týmu zpracoval p. 
Lekovski koncept tohoto centra. Zatím se uvažuje o umístění centra do sklepních prostor 
budovy v Jizerské ul., kde je momentálně fitness tělocvična. Toto centrum bude umožňovat 
mezioborové propojení (ekologie, environmentální vědy), bude součástí řady předmětů 
v různých ročnících a bude umožňovat seberealizaci žákům různých schopností a dovedností. 
Vypěstované rostliny by mohly sloužit místnímu SOU ke zdobení pokrmů. Centrum by bylo 
otevřené i ostatním školám a mělo by být schopné uživit se. 
 
3. 
Uvedení jmenovaných členů Školské rady za zřizovatele školy. 
 


